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Protokół Nr LXXXI/2023 

z LXXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się 

w dniu 28 września 2023 roku 

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10:05, zakończyła się 13:57. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji               - 20 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LXXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXX Sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni 

rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia trybu powoływania członków oraz 

sposobu organizacji i trybu działania Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

w Łowiczu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

w Gminie Miasto Łowicz. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydłużenia kadencji Zarządów Osiedli i innych 

organów powołanych przez Ogólne Zebrania Mieszkańców, działających na terenie Miasta 

Łowicza. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Spółki działającej pod nazwą Zakład Utrzymania Miasta sp. z o. o. z siedzibą 

w Łowiczu, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych 

udziałów. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 

nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0001 – Bolimowska.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu przy ulicach: Papieskiej i Bł. Bolesławy Lament, obręb 

Bratkowice i wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok. 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

14. Sprawy różne. 

15. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

16. Zakończenie obrad LXXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Porządek po zmianie:  

1. Otwarcie obrad LXXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 
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3. Przyjęcie protokołu z LXXX Sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni 

rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia trybu powoływania członków oraz 

sposobu organizacji i trybu działania Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

w Łowiczu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

w Gminie Miasto Łowicz. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydłużenia kadencji Zarządów Osiedli i innych 

organów powołanych przez Ogólne Zebrania Mieszkańców, działających na terenie Miasta 

Łowicza. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Spółki działającej pod nazwą Zakład Utrzymania Miasta sp. z o. o. z siedzibą 

w Łowiczu, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych 

udziałów. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 

nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0001 – Bolimowska.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu przy ulicach: Papieskiej i Bł. Bolesławy Lament, obręb 

Bratkowice i wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok 

wraz z autopoprawką. 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

14. Sprawy różne. 

15. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.  

16. Zakończenie obrad LXXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1  

Otwarcia obrad LXXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski.  

Powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Pana 

Bogusława Bończaka, Sekretarza Miasta Panią Agnieszkę Sznicer, Naczelników Wydziału, 

Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu Miejskiego, 

przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 20 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Burmistrz Miasta Łowicza Pan Krzysztof Jan Kaliński i Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jacek Wiśniewski złożyli Pani Magdalenie Pakulskiej Dyrektor Miejskiej Biblioteki 

im. A. K. Cebrowskiego w Łowiczu podziękowania za wieloletnią pracę w związku z jej 

odejściem na emeryturę.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski i Burmistrz Miasta Łowicza 

Pan Krzysztof Jan Kaliński złożyli gratulacje i podziękowania Wiceprzewodniczącemu Rady 

Miejskiej Markowi Boroskiemu (prezes Mazowieckiego Związku Pszczelarzy) za organizację 

XXXIX Ogólnopolskich Dni Pszczelarza w Łowiczu. 

 

Pan Robert Florczak Prezes Zarządu Zakładu Energetyki Cieplnej w Łowiczu Spółka 

z o.o. zaprosił na otwarcie inwestycji pod nazwą „Przebudowa, nadbudowa i rozbudowa 

budynku technicznego (kotłownia gazowa) z zapleczem socjalno-usługowym dla potrzeb 

świadczenia usług ciepłowniczych”, które odbędzie się 29.09. 2023 r. o godz. 12:00 na terenie 

Kotłowni W1 w Łowiczu przy ul. Powstańców 1863 r. Nr 10. 

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad LXXXI Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza Miasta 

Łowicza z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały 

w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 
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21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka został wprowadzony 

do porządku obrad jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o potrzebie wprowadzenia do porządku 

obrad zmiany polegającej na zmianie projektu uchwały w sprawie wydłużenia kadencji 

Zarządów Osiedli i innych organów powołanych przez Ogólne Zebrania Mieszkańców, 

działających na terenie Miasta Łowicza. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad zmiany polegającej 

na zmianie projektu uchwały w sprawie wydłużenia kadencji Zarządów Osiedli i innych 

organów powołanych przez Ogólne Zebrania Mieszkańców, działających na terenie 

Miasta Łowicza. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta nie brał udział głosował (nieobecny). 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że zmiana polegająca na zmianie projektu 

uchwały w sprawie wydłużenia kadencji Zarządów Osiedli i innych organów powołanych przez 

Ogólne Zebrania Mieszkańców, działających na terenie Miasta Łowicza została wprowadzona 

do porządku obrad jednogłośnie. 

 

Ad. 3  

Protokół z LXXXI Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół został 

przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 4 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni 

rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty – przedstawiła Pani Małgorzata 

Nowak, Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Henryk Zasępa, Radny Robert Wójcik, Pani Małgorzata 

Nowak, Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego, Radny Lech Aniszewski.  

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Radny Paweł Pięta. 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Radny Robert Wójcik. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu 

przyjęła Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz 

za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia trybu powoływania członków oraz sposobu 

organizacji i trybu działania Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Łowiczu 

– przedstawił Pan Krystian Cipiński, Naczelnik Wydziału Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi, Aktywności Obywatelskiej i Przedsiębiorczości. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Wiceprzewodniczącego Rady Tadeusz 

Żaczek. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Radny Paweł Pięta. 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Radny Robert Wójcik. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia trybu powoływania 

członków oraz sposobu organizacji i trybu działania Miejskiej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”,0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXI/565/2023 

 

Ad.6 

Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie 

Miasto Łowicz – przedstawiła Pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Radny Paweł Pięta. 
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Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Radny Robert Wójcik. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej w Gminie Miasto Łowicz.  

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny) ”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXI/566/2023 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie wydłużenia kadencji Zarządów Osiedli i innych organów 

powołanych przez Ogólne Zebrania Mieszkańców, działających na terenie Miasta 

Łowicza – przedstawiła Pani Agnieszka Sznicer Sekretarz Miasta. 

(stanowi załącznik) 
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W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Zieliński, Radny Lech Aniszewski, Radna Zofia 

Wielemborek, Radna Zofia Kroc, Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski, Radny Robert 

Wójcik, Radny Michał Trzoska, Pani Agnieszka Sznicer Sekretarz Miasta, Radny Jakub 

Wolski, Radny Dariusz Dzik. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.  

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Radny Robert Wójcik. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wydłużenia kadencji Zarządów 

Osiedli i innych organów powołanych przez Ogólne Zebrania Mieszkańców, działających 

na terenie Miasta Łowicza. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”. 

11. Radny Leszek Plichta nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 

 

  9 „za”, 10 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska nie podjęła 

uchwały w sprawie wydłużenia kadencji Zarządów Osiedli i innych organów powołanych przez 

Ogólne Zebrania Mieszkańców, działających na terenie Miasta Łowicza. 
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Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Spółki działającej pod nazwą Zakład Utrzymania Miasta sp. z o. o. z siedzibą w Łowiczu, 

w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów – 

przedstawił Pan Grzegorz Gawroński Prezes Zarządu Zakładu Utrzymania Miasta sp. z o. o. 

z siedzibą w Łowiczu. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pan Grzegorz Gawroński Prezes Zakładu 

Utrzymania Miasta w Łowiczu. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Zastępca Przewodniczącego 

Komisji Radny Paweł Pięta. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie 

kapitału zakładowego Spółki działającej pod nazwą Zakład Utrzymania Miasta sp. z o. o. 

z siedzibą w Łowiczu, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych 

udziałów. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Leszek Plichta nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz nie brał udział w głosowaniu. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”. 

17. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 
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  15 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXI/567/2023 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności nieruchomości 

położonej w Łowiczu obręb 0001 – Bolimowska – przedstawiła Pani Agnieszka Karczewska 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

prawa własności nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0001 – Bolimowska. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za” 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
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20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXI/568/2023 

 

Ad.10 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w Łowiczu przy ulicach: Papieskiej i Bł. Bolesławy Lament, obręb Bratkowice 

i wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży – przedstawiła Pani 

Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 
(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wziął udział Radny Robert Wójcik.  

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu przy ulicach: Papieskiej i Bł. Bolesławy 

Lament, obręb Bratkowice i wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za” 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 
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15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

 

UCHWAŁĘ LXXXI/569/2023 

 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta podziękował za jednogłośne podjęcie 

uchwały. 

 

Pan Janusz Michalak Radny Powiatu Łowickiego w imieniu Starosty Łowickiego i Rady 

Powiatu podziękował Panu Krzysztofowi Kalińskiemu Burmistrzowi Miasta i Radzie Miejskiej 

w Łowiczu za jednogłośne podjęcie uchwały. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok wraz 

z autopoprawką – przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, 

Radna Zofia Wielemborek, Radny Robert Wójcik, Pani Urszula Markowicz Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 

2023 rok wraz z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 
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4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Pięta Paweł głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXI/570/2023 

 

Ad.12 

Interpelacje i zapytania  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania zostały udzielone. 

 

Radny Dariusz Dzik oraz Radna Zofia Wielemborek złożyli interpelację w sprawie ujęcia 

w budżecie na 2024 rok zmiany nawierzchni ulicy Akademickiej i doprowadzenie jej 

do odpowiedniego stanu technicznego.  

(stanowi załącznik) 

 

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył zapytania: 

a) Kiedy będą przebudowane niebezpieczne przejścia dla pieszych, w tym przy Szkołach 

Podstawowych Nr 1 i 4? 

b) Jaki jest szacunkowy koszt przebudowy tych przejść? 

c) Czy i kiedy wystąpiono do instytucji zewnętrznych o dofinansowania tegoż zadania? 

(stanowi załącznik) 
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Radna Zofia Kroc w imieniu Zarządu Osiedla Stare Miasto złożyła interpelację w sprawie 

rozważenia możliwości włączenia pielęgnacji zielonych nasadzeń na placu rekreacyjnym przy 

Baszcie gen. St. Klickiego do harmonogramu pielęgnacji zieleni miejskiej. 

(stanowi załącznik) 

 

Ad. 13 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Wielemborek, Radny Jakub Wolski, Radny Michał 

Trzoska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada przyjęła Informację 

Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 14 

Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− zawiadomienie o wszczęciu z urzędu postępowania w celu kontroli legalności uchwały 

w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie 

Miasto Łowicz; 

− pismo z Ochotniczej Straży Pożarnej Ratownictwo Wodne w Łowiczu z prośbą 

o wsparcie finansowe w naprawie sprężarki powietrznej służącej do napełniania butli 

nurkowych; 

− z Klubu Sportowego „Księżak” w Łowiczu wniosek do budżetu Miasta Łowicza 

na 2024 rok na realizację zadania publicznego w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu, 

na zadanie w dyscyplinie koszykówka pn.: „Koszykówka sportem dla wszystkich”; 

− z Departamentu Kultury Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego 

w sprawie otrzymania dotacji przez Kolegium Zakonu Pijarów Łowicz w wysokości 

100.00 zł na realizację zadania pn. Łowicz, Kościół p.w. Matki Bożej Łaskawej i św. 

Wojciecha, OO. Pijarów (XVII w.): konserwacja fragmentów dekoracji malarskiej naw 

bocznych kościoła.  

(stanowią załączniki) 

 

W sprawach różnych głos zabrali: Radny Jakub Wolski, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Marek Boroski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek, Radny 

Dariusz Dzik, Radny Robert Wójcik, Radny Michał Zieliński, Radny Lech Aniszewski, 

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Janusz Michalak Dyrektor Zakładu Usług 

Komunalnych w Łowiczu, Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu 

i Turystyki, Pan Bogusław Bończak Zastępca Burmistrza Miasta, Pan Wojciech Rykowski 

Główny Specjalista w Wydziale Inwestycji i Remontów, Pan Jacek Wiśniewski 
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Przewodniczący Rady Miejskiej, Radny Paweł Pięta, Radna Zofia Kroc, Pani Agnieszka 

Sznicer Sekretarz Miasta, Radna Zofia Wielemborek, Pan Grzegorz Gawroński Prezes Zarządu 

Zakładu Utrzymania Miasta w Łowiczu, Pan Marcin Kosiorek Starosta Łowicki. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: regulaminu dotyczącego rozwieszania banerów 

wyborczych w miejscach do tego wyznaczonych, stanu zieleni przy ul. Dmowskiego, naprawy 

asfaltu na rondach ul. Bolimowskiej, organizacji XXXIX Ogólnopolskich Dni Pszczelarza 

w Łowiczu, wsparcia finansowego przez radnych wyjazdu na obóz sportowy koszykarek 

Księżaka Łowicz, zakłócających ciszę przejazdów motocyklistów i kierowców samochodów 

przez miasto w późnych godzinach nocnych, twardości wody w łowickich wodociągach, 

potrzeby zmiany oświetlenia na przejściach dla pieszych (zła widoczność na przejściach – 

m.in. ul. Klickiego, Alejki Sienkiewicza, ul. Długa), konieczności naprawienia lamp solarnych 

na placu zabaw na ul. Włókienniczej, złego stanu ławek w parku Błonie (konieczność 

pomalowania), naprawy nawierzchni na ul. Kaliskiej, budki telefonicznej na Starym Rynku, 

procesu z Control Process, raportu o stanie łowickiego sportu, zatrudnienia nowych osób 

w Urzędzie Miejskim na stanowisku audytora wewnętrznego i na samodzielnym stanowisku 

ds. profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, ruchu 

ciężarówek na wiadukcie, budowy obwodnicy miasta, prowadzonych prac na ul. Wyzwolenia, 

przebudowy ul. Chabrowej, uzupełnienia asfaltu na ul. Piaskowej, inwestycji pod nazwą 

”Budowa drogi w ul. Czajki”, budowy ścieżki rowerowej od ul. Mostowej i zjazdu 

w ul. Gdańską, przeprowadzanego w mieście audytu oświetlenia, spodziewanego terminu 

otrzymania wyników naboru wniosków z Polskiego Ładu, podziękowania w imieniu Zarządu 

Osiedla Stare Miasto Panu Bogusławowi Bończakowi Zastępcy Burmistrza za pomoc 

w montażu stołu betonowego na placu zabaw, przedstawienia projektów nowych statutów 

i ustalenia terminu wyborów do Zarządów Osiedli, podziękowania za organizację akcji 

czipowania zwierząt, podziękowania Starosty Łowickiego za podjęcie uchwały 

dot. przekazania działek pod lądowisko dla szpitala w Łowiczu.    

 

Ad. 15 

Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest 26 października 2023 r. o godz. 10:00  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski – poinformował o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

Komisja Rewizyjna – 09 października 2023 r. godz. 10:00 

Komisja Społeczna – 16 października 2023 r. godz. 14:00 

Komisja Mieszkaniowa i Socjalna – 17 października 2023 r. godz. 14.00  

wspólne posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu 

i Finansów – 23 października 2023 r. godz. 15.00  
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Ad. 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział 

w obradach. 

Na tym zakończono obrady LXXXI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodniczący Rady: 

 

Jacek Wiśniewski

 


